
 

 
 

Friskis & Svettis avd Bærum 
Referat styremøte 

 

 
Til stede: Martine Solberg, Aina Eggen, Brit Stavik, Christoffer Johansson, Janne Distad, Michel Mateos, Tobias Alfsen, Kristiane Bugge Dugstad og Elisabeth 
Sageng 
Avholdt: 7.4.20 
Referent: Elisabeth Sageng  
Neste møte: mandag 20.4 kl 17.00 
 

Sak Beskrivelse/agenda Referat / beslutning Ansv 

1. Innkalling, agenda og 
referat 
 

Godkjent  
Møtet ble avholdt via Google hangout 
 

 

2. Status v/daglig leder  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Oppgaver 

• Programmet Livestream er på plass som kan invitere medlemmer til trening. Starter med dette rett 
etter påske. Janne inviterer på funkis 

• Nytt medlemskapssystem: det er mulig at valget blir exeline som fungerer veldig godt ift avtalegiro 
mm. 

• Koronasituasjon: 51 oppsigelser og 20 frys pr 7.4 - dette er lavere nedgang mtp situasjonen enn 
fryktet. Åpen resepsjon gjør at det er veldig synlig at salg av klippekort, kort etc er gått ned. 

• Tapet på avtalegiro kommer ikke før etter april. Foreløpig 27 % nedgang. Kravet til regjeringen er 20 
% der det er pålegg om stenging av aktivitet.  

• Leasingavtaler:   
a. Ikano: leasingavtalen, kan utsettes, men det vil øke kostnaden noe.  
b. Leasing av kopimaskin: utsetter fakturadato.  
c. Leasing av sykler: avventer svar.  

• Kontantpakken gjelder foretak som er skattepliktig registrert i Norge. Janne har sendt spørsmål til 
Friskis Norge v/Jeppe Hansson (også generalsekretær i Fleridrettsforeningen) om hvordan foreningen 
skal forholde seg. Det er foruroligende at foreningen faller «mellom to stoler». Styret i Bærum 
forventer at Friskis Norge tar ansvar for at det videreformidles til fleridrettsforeningen.  

o Sende parallelle brev til Friskis Norge og fleridrettsforeningen og tydeliggjøre det økonomiske 
behovet.  

Janne 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Martine 
 
Styret 
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o Når stengingen er over, skal styret og daglig leder evaluere hele prosessen. Hvilken støtte får 
daglige ledere i Friskisforeningen? Hvilken kompetanse har daglige ledere behov for at Friskis 
Norge har. Be om at dette settes på agendaen.  

• Ingen i Friskis Norge er permittert foreløpig. Fokus er treninger og direkte medlemsservice.  

• All den tid det videreføres at kun 5 personer sammen om gangen til medio juni - kan dette også gjelde 
foreningen. 

 

3. Status økonomi og 
regnskap 
 
 

Regnskap v/Brit: 
Underskudd for perioden på 80.000. Støtten på 240.000 er kommet inn. Akkumulert overskudd på 
160.000 sammenlignet med 244.000 i fjor. Ser på likviditet etter påske når eventuelle støtteordninger er 
kommet mer på plass. På konto ca MNOK 1,5. 
 

 
 
 
 
 

4.  Medlemsinntekter Foreningene i Oslo og Fredrikstad har foreløpig holdt samme linje som Bærum - og ikke gjort noen 
endringer når det gjelder de ulike avtalene. I fremtiden, under forutsetning av at foreningen får støtte, 
kan styret vurdere å forlenge med samme tid som det har vært stengt, dette gjelder også avtalegiro. Men 
begge disse mulighetene betinger at foreningen får støtte. Det er foreløpig ingen bedrifter som har fått 
støtte eller har kunnet søke direkte støtte. Den første tiltakspakken på MNOK 600 skal dekke avlyste 
arrangementer.  
 

 

5. Forberedelse årsmøte 
 
 
 
 

• Martine har utarbeidet et notat som skal sendes med sakene til årsmøtet. Notatet ble gjennomgått 
på styremøtet. 

•  Janne og Martine legger ut informasjon på nettet 8.4.20 med god informasjon om hvordan bruke 
teams.  

• Oppgaver til årsmøtet når det skal ledes digitalt: 
a. Møteleder: Anne H 
b. Protokoll: Elisabeth 
c. Fremvise saksdokumenter: Martine  
d. Oversikt over de som er tilstede: Tobias 
e. Oversikt over at de som er tilstede er medlemmer: Janne 
f. Oversikt over å telle stemmer: Brit  

 

 
 
Martine 
og Janne 
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• Martine sjekker stemmeregler.  

• Det er møte i kontrollkomiteen onsdag 15.4 kl 16.30 

• Årsmøte er torsdag 16.4  
 

 
 


